
Jag köpte min första riktiga gitarr 1966 och har spelat i olika sammanhang,
på egen hand, eller tillsammans med andra sedan dess. Spelar nu i VisFolk 
och i Saftorkestern (20-mannaband med fioler, gitarrer, dragspel och bas) 
och har nyss renoverat 60-talsgitarren. Älskar folkmusik och visor, med en
särskild förkärlek för skotskt och irländskt.


